

Title (en)
Fitting for a radiator and radiator

Title (de)
Heizkörper-Anschlussarmatur und Heizkörper

Title (fr)
Dispositif de raccordement pour radiateur et radiateur

Publication
EP 1245909 A2 20021002 (DE)

Application
EP 02075889 A 20020308

Priority
DE 10114992 A 20010326

Abstract (en)
The housing (2) contains a supply duct arrangement comprising a feeder (13) duct and return flow (14) duct. A heater duct arrangement comprises a discharge duct (7) and inflow duct (8) . At least one valve with valve seating (17,20) and closure element (18) are between the supply duct and heater arrangements. The center axes (9-12) of all the ducts are staggered to one side and are on planes at right angles to the housing's lengthwise axis(40).

Abstract (de)
Es wird eine Heizkörper-Anschlußarmatur (1) angegeben mit einem Gehäuse (2), das eine Versorgungskanalordnung mit einem Vorlaufkanal (13) und einem Rücklaufkanal (14) und eine Heizkörperkanalanordnung mit einem Ausgangskanal (7) und einem Eingangskanal (8) aufweist, wobei zwischen der Versorgungskanalordnung und der Heizkörperkanalanordnung mindestens ein Ventil mit Ventilsitz (17) und Schließelement (18) angeordnet ist und alle Kanäle Mittelachsen (9-12) aufweisen. Man möchte die Herstellung vereinfachen können. Hierzu sind die Mittelachsen (9-12) aller Kanäle (7, 8, 13, 14) seitlich zueinander versetzt. <IMAGE>

IPC 1-7
F24H 9/12

IPC 8 full level
F24H 9/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
F24D 19/0002 (2013.01)

Citation (applicant)
DE 19747274 A1 19990429 - VASCO NV [BE]

Cited by
RU173666U1; CN100371654C; EP1443276A1; EP1443276B1

Designated contracting state (EPC)
AT DE IT

DOCDB simple family (publication)
EP 1245909 A2 20021002; EP 1245909 A3 20040331; CN 1182350 C 20041229; CN 1376885 A 20021030; DE 10114992 C1 20030424

DOCDB simple family (application)
EP 02075889 A 20020308; CN 02107857 A 20020325; DE 10114992 A 20010326